
SPOLEK EVANGELICKÝCH KAZATELŮ
111 21 Praha 1, P.O. Box 466, Jungmannova 9
IČO: 44992777 • e-mail: spek@evangnet.cz
Číslo účtu: 2800273495/2010

Zpráva o činnosti výboru SpEK v roce 2018
(pro valnou hromadu 30. ledna 2019 vypracovali členové výboru)

Milé členky a členové Spolku evangelických kazatelů,
výbor Spolku evangelických kazatelů pracoval od ledna 2018 ve složení:
(v závorce je uvedeno funkční období jednotlivých členů):

Naděje Čejková (2017–2020) (platová komise, zápisy)
Gerhard Reininghaus (2018–2021) (kontakty se zahraničím)
Martina Kadlecová, předsedkyně (2016–2019) (studijní a sociální výpomoc)
Matěj Opočenský (2016–2019) (pokladník, evidence členů a členských příspěvků)
Petr Sláma (2016–2019) (zástupce ETF, strategická komise)
Leonardo Teca (2016–2019) (spolkový web, korespondence, zastupování na synodu)

Letošní valnou hromadu čeká volba předsedy a tří členů výboru. Matěj Opočenský,
k naší lítosti, již znovu kandidovat nechce. Předsedkyně i ostatní členové výboru jsou
ochotni kandidovat znovu. Je výborné, když ve výboru SpEK je zástupce ETF UK. Je
také dobré, když se část výboru obmění, a když jsou zastoupeny různé věkové skupiny.
Současný výbor navrhne kandidáty a uvítá také pokud možno předjednané návrhy
z pléna VH.
Sborník z minulého kurzu vyšel na konci září 2018. Vydán je ve spolupráci s Tomášem
Trusinou a nakladatelstvím EMAN. Děkujeme.
Informační dopis SpEK byl členům SpEK rozeslán v červenci 2018; členové, kteří ne-
mají e-mailovou poštu, dostali dopis v obálce.
Internetové stránky jsou přístupné na adrese: spek.evangnet.cz. Technickou podporu
webových stránek SpEK nadále dělá Filip Keller.
Z posledních dvou farářských kurzů jsou přednášky k dispozici díky Štěpánu Jančovi
a Filipu Kellerovi v audio verzi na webu SpEK. Děkujeme jim.

1. PLNĚNÍ ÚKOLŮ ULOŽENÝCH VALNOU HROMADOU
a) Každý farář a jáhen ČCE má povinnost se jednou za tři roky zúčastnit alespoň jed-
noho ze seminářů zařazeného do programu celoživotního vzdělávání. Na VH 2018 dal
Jonatan Hudec podnět, aby mezi tyto semináře byl zařazen i farářský kurz a post-
graduální kurz v Daňkovicích. Po diskuzi VH 2018 odhlasovala, aby výbor SpEK jed-
nal s Komisí pro celoživotní vzdělávání kazatelů v této věci. Pro Komisi celoživotního
vzdělávání kazatelů to byl podnět tuto věc znovu promýšlet, jednat o tom i se SR a nově
formulovat, o co Komisi a SR jde při stanovení zmíněné povinnosti.
Výsledkem jsou upřesněné pokyny k celoživotnímu vzdělávání farářů a jáhnů, které
Komise rozeslala prostřednictvím ÚCK 10. 1. 2019 všem kazatelkám a kazatelům;
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a vyplývá z nich, že Komise ve shodě se SR zatím ke změně v chápání povinného
celoživotního vzdělávání farářů a jáhnů nedošla a rozhodla se nevyhovět usnesení
VH protože:
1. Charakter seminářů se od kurzů přece jen liší tím, že jsou postaveny na aktivní a in-
tenzivní účasti, vlastních příspěvcích, komunikaci mezi účastníky a lektory, a slouží
k získávání nových dovedností, bližšímu vzájemnému poznávání se a podpoře ve
službě.
2. Komise se domnívá, že účastnit se 1× za 3 roky jednoho sotva třídenního semináře,
není nesplnitelná podmínka.
3. Komise lituje, že možnost strávit pár dnů soustředěnou prací, vzájemnou výměnou
nápadů pod vedením lektora, vystoupit z pracovního koloběhu a setkat se ve skupině
farářů z různých seniorátů a generací je občas vnímána nikoli jako dobrý zaměstna-
necký benefit, kterého se nám zatím dostává, ale jen jako povinnost.
Výbor SpEK rozumí dobrým důvodům Komise pro celoživotní vzdělávání kazatelů ne-
zařadit tyto 2 kurzy mezi nabídku povinných seminářů, i když jsou tradiční, hojně na-
vštěvované a ke vzdělávání kazatelů slouží jiným způsobem, než uvedené semináře,
a bere vyjádření komise na vědomí.

2. PŘÍPRAVA FARÁŘSKÉHO KURZU
Příprava farářského kurzu a následné vydání sborníku je jednou z hlavních náplní
práce výboru. Kurz bude již popáté probíhat na Pedagogické fakultě UK. Vedle vý-
pomocných kazatelů zveme také pastorační pracovníky. Studenti ETF UK mají účast
na kurzu zdarma.
Pro jednání VH jsme znovu zvolili prostory bývalé teologické fakulty v Husově domě.
Občerstvení bude zase z provozovny Diakonie Klobouk.

3. ČINNOST VÝBORU – VEDLE PŘÍPRAVY FK
a) Spolupráce se SR, poradními odbory a komisemi
12. 6. 2018 se konala společná schůze výboru SpEK a SR.
Setkání výboru SpEK se SR se koná pravidelně 1× ročně, po synodu. Ze setkání každý
rok vzejde několik dobrých organizačních a pracovních podnětů, aktuálně například
uspořádat Konferenci o Strategickém plánu ČCE v návaznosti na farářský kurz v pá-
tek 1. února 2019 v 15.00 v aule PedF UK s předpokladem, že účast farářů bude hojnější.
Děkujeme SR i ÚCK za spolupráci a pomoc při pořádání farářského kurzu, i za roze-
sílání pozvání na FK ve sborové zásilce. Jsme vděčni i za možnost pořádat VH spolku
a kulturní večer v prostorách Husova domu.
SR podpořila, jako v předchozích letech, farářský kurz v Praze v lednu 2018 částkou
30 000 Kč a bylo jí zasláno vyúčtování. Z tohoto příspěvku se platí účast zejména vi-
kářů, farářů ČCE v důchodu a zahraničních hostů. SR doporučila účast všem farářům,
výpomocným kazatelům a pastoračním pracovníkům oficiálním dopisem a sbory po-
žádala, aby své kazatele na kurz uvolnily.
Rozhovor se SR považujeme za užitečnou součást programu FK.
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Na zasedání synodu zastupoval SpEK Leonardo Teca.
Byl zařazen do theologické komise, zúčastnil se její porady během synodu. Poslední
dobou nás zajímá řešení pomoci farářům s bydlením při odchodu do důchodu. 4. zase-
dání 34. synodu toto téma neprodiskutovalo a myslíme si, že SR nezrealizovala 4. bod
usnesení 59 přijaté 3. zasedáním 34. synodu na návrh Leonarda jménem výboru SpEK.
Ten bod zní: Synod dále ukládá synodní radě, aby otevřela širší diskusi s duchoven-
skými pracovníky a na jejím základě zvážila také ostatní možné způsoby podpory
jejich bydlení. Závěry nechť předloží 4. zasedání 34. synodu. SR uvádí, že nedošlo
k širší diskusi, protože faráři nejeví zájem. Výbor je připraven vést v této věci širší
diskusi, pokud o to bude zájem. Proto žádá, aby se VH k této otázce vyjádřila.

Platová komise: SpEK zastupuje Naděje Čejková.
Koncem roku 2017 bylo po jednáních platové komise a synodní rady rozhodnuto o změ-
nách ve výši kazatelské mzdy a v jejím složení (viz zpráva z roku 2018). Tyto změny platí
od začátku roku 2018. V roce 2018 se platová komise nesešla.

Strategická komise: SpEK zastupuje Petr Sláma.
Po třech letech práce a téměř bezbřehé rozbíhavosti probíraných témat si komise
stanovila sedm prioritních oblastí církve. Jsou to ukotvenost, sbory, zbožnost, misie,
osobnosti, samofinancování, nadsborové struktury a řízení. Východiskem všech ná-
vrhů je teze, že systemizované kazatelské místo vytváří sbor svými aktivitami, vyja-
dřujícími zájem o službu kazatele. Podrobnější seznámení se zrající podobou strate-
gického plánu nabízí Konference o strategickém plánu po skončení farářského kurzu
v pátek 1. února 2019 v 15.00 na PedF UK.

Fond zabezpečení klidného stáří: statut fondu byl změněn, nyní ho spravuje SR.

b) Kontakty se zahraničím má na starosti Gerhard Reininghaus.
Již od roku 2015 zve výbor SpEK hosty na farářský kurz společně s Ekumenickým oddě-
lením ÚCK. Ustálila se praxe, že výbor SpEK zve všechny zájemce o kurz ze Slovenska
a z Polska prostřednictvím web-stránek jejich spolků či svazů. Šesti z nich (oficiálním
delegátům) je potom hrazeno kurzovné a pobyt z prostředků SpEK. Tutéž službu pro-
kazujeme i zástupcům českých sborů v zahraničí a hostům, kteří zastupují farářské
spolky především v sousedních zemích. Další hosty zve na farářský kurz Ekumenické
oddělení SR prostřednictvím vedení jejich církví. Díky tomu se farářského kurzu v le-
tech 2017 a 2018 zúčastnilo kolem 20 zahraničních hostů a uskutečnila se už dvakrát
společná večeře oficiálních zahraničních delegátů se zástupci SR, s pracovníky Eku-
menického oddělení ÚCK a se dvěma zástupci výboru SpEK. Setkání u prostřeného
stolu se uskuteční i letos.
Prostřednictvím Ekumenického oddělení ÚCK dostává výbor SpEK opakovanou na-
bídku saského farářského spolku pomáhat farářům a farářkám ČCE a jejich rodinám.
Saský farářský spolek hradí ze svého fondu solidarity (Solidarkasse des sächsischen
Pfarrvereins) duchovním ČCE a jejich manželkám/manželům třítýdenní pobyt v lázních
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Saského Švýcarska a další rekreační pobyty u Baltského moře (Lubmin) a jinde. Tyto
nabídky rozesílá Ústřední církevní kancelář ČCE. Kromě toho nabízí i podporu a pomoc
v nouzi! V případech, kdy nečekaná nemoc, nehoda, nebo jiné okolnosti, působí farář-
ské rodině vážné finanční problémy, je ochoten velkoryse přispět! Takové případy je
nutno oznámit výboru SpEK, který potom pomoc spolu s Ekumenickým oddělením ÚCK
zprostředkuje. Před vánocemi se této pomoci, po jednání s tajemníkem Solidarkasse,
dostalo rodině zesnulého faráře Aleše Mosteckého.
SpEK je členem KEP (Konferenz der europäischen Pfarrvereine) a řádně hradí roční
příspěvek 50 Euro.
Setkání zástupců farářských spolků (Konference KEP) se koná každé tři roky, nejbližší
se bude konat 15.–19. 6. 2019 v Admont v Rakousku. Nahlásili jsme účast 2 členů
výboru SpEK (M. Kadlecová a G. Reininghaus) www.kep-pastores.eu.

c) Uložení archivu SČED a SpEK v ÚA ČCE (Ústřední archiv ČCE)
Archivní fond SpEK je v profesionální úschově a péči ÚA ČCE. Jsou zde uloženy doku-
menty od roku 1904, tedy od první etapy historie společenství evangelických kazatelů,
přes písemnosti SČED (1952–1974), které tam předal v roce 2015 Jan Čapek. A konečně
také písemnosti SpEK z let 1990–2014, které zde uložil začátkem roku 2016 Pavel Kalus.
Převzatý materiál byl pracovníky ÚA ČCE uspořádán a chronologicky připojen ke star-
ším písemnostem Spolku, které archiv již dříve spravoval. Výbor SpEK obdržel po-
pis a inventární soupis „Archivního fondu SČED (1904–1975)“, který slouží k základní
orientaci a k tomu, aby archiv mohl být badatelsky využíván (což může, v souladu
s příslušnými zákony, být až materiál starší 30 let).
Písemnosti z let 1990–2015 prošly na základě pravidel archivnictví a souhlasu výboru
SpEK (5. 12. 2018) skartačním řízením, a jsou zde uloženy jako tzv. manipulace. Zá-
kladní Soupis archivního fondu SpEK 1990–2015 obdržel výbor SpEK. Do této mani-
pulace může v badatelně nahlížet předseda a výbor SpEK. Badatelsky veřejně nepří-
stupná bude až do r. 2045 včetně. Souhlas k nahlížení v badatelně je možný pouze po
předchozím souhlasu předsedy a výboru SpEK.
Celý fond je majetkem SpEK a může být, po předchozí dohodě, kdykoliv z úschovy
ÚA ČCE vzat.
ÚA ČCE očekává ukládání dalších písemností vzniklých činností SpEK, a navrhuje, aby
k tomu docházelo pravidelně každých 9 let.
Archivní materiál SČED a SpEK může být uložen v ÚA ČCE jako depozitum na základě
depozitní smlouvy, která je připravena k podepsání, pokud to VH 2019 schválí.

d) Jednání o profilu absolventa studijního oboru Evangelická teologie
a kvalifikačních předpokladech kazatele ČCE
Na základě dotazníku při FK v roce 2017 a rozhovorů mezi představiteli SpEK, SR a ETF
byl synodem přijat návrh požadovaných kompetencí (vědomosti, dovednosti a po-
stoje) kazatele ČCE. Probíhají další jednání o tom, jak těchto kompetencí nabýt.
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e) Facebookové stránky spolku
Výbor SpEK vedle běžných internetových stránek spek.evangnet.cz spravuje také FB
profil SpEK. V rámci roku jsou občasně přidávány příspěvky týkající se farářských
kurzů či jiných aktivit výboru, potažmo celého spolku. Do budoucna je vhodné dále
promýšlet strategii vkládání příspěvků a celkového používání FB profilu.

f) Evidenci členů spolku
vede Matěj Opočenský. K 1. lednu 2019 evidujeme: 194 členů.

V roce 2018 zemřeli tyto sestry a bratři:
Jiří Otter, 2. 2. ve věku 98 let
Daniel Henych, 27. 2. ve věku 87 let
Alfréd Kocáb, 15. 3. ve věku 92 let
Jana Šimerová, 28. 3. ve věku 77 let
Marie Molnárová, 20. 4. ve věku 90 let
Jarmila Kvízová, 1. 10. ve věku 89 let
Pavel Smetana, 4. 10. ve věku 81 let
Bernard Martin, 17. 10. ve věku 77 let
Aleš Mostecký, 18. 12. ve věku 45 let

Do SpEK v roce 2018 vstoupili: Petr Tomášek, Zdeněk Turek, Tomáš Živný, Jan Hrudka
a Jan Mikschik. Nevystoupil nikdo. Členství na přispívající změnil Zdeněk Píštěk, který
je dlouhodobě v jiné službě.

Řádné členství ve SpEK je nabízeno všem kazatelům ČCE, tedy i ordinovaným laikům.
Výbor SpEK prosí členy SpEK, aby členství ve spolku příležitostně doporučovali svým
kolegyním a kolegům, zvláště pak těm právě ordinovaným. Členské příspěvky se daří
vybírat, ale mnohdy to stojí značné úsilí a několikeré upomínání.
Členské příspěvky jsou v podstatě jediná příjmová část rozpočtu SpEK.

Výbor SpEK se rozhodl na základě usnesení VH 2017 odpustit členské příspěvky pěti
svým členům pro nemoc a nemouhoucnost, v celkové výši: 6340 Kč. Letos výbor nic
takového nenavrhuje.

g) Důvěrníci SpEK:
Vyzýváme členy a členky SpEK, aby v případě potřeb (jakýkoliv typ nouze, odchod
ze služby atd.) kontaktovali seniorátní důvěrníky. Seniorátní důvěrníky prosíme, aby
v odůvodněných případech informovali výbor SpEK. Výbor SpEK by chtěl v roce 2019
více komunikovat s důvěrníky prostřednictvím jednoho určeného člena výboru, a tak
jim pomáhat v jejich úkolu. Důvěrníkům zároveň děkujeme za dosavadní práci kolem
fondu Partnerhilfe a dalších jejich úkolech.
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4. HOSPODAŘENÍ
Hospodářská výsledovka za rok 2018 vykazuje schodek na poměry spolku docela
velký. Částečně je obava je na místě, protože trajektorie příjmů a výdajů nejspíše bude
i nadále přepadávat na stranu výdajovou.
Důvody schodku:
1. Výplata pohřebného byla oproti minulým letům o polovinu vyšší; vyplaceno
70 000 Kč.
2. V roce 2018 byly zaplaceny sborníky kurzů 2017 i 2018. Dohromady 12 900 Kč. Ob-
vykle to bývá maximálně 5 000 Kč. Sborník 2018 jsme chtěli vydat, tak aby se mohl pro-
dávat při oslavách církve v Pardubicích. Rozhodli jsme se také nakladatelství EMAN
podpořit. Minulé roky naopak nakladatelství sborníky dotovalo jinými tituly. Navíc ne-
platíme nic za korektorské práce, ty dělá Tomáš Trusina zdarma.
3. Kurzovné a členské. Na kurz v novém roce se obvykle vybírá už od poloviny prosince
roku předchozího. V roce 2019 je kurz o týden posunutý, a tak výběr začal až v lednu
roku 2019. Obvykle se vybere více jak 10 000 Kč ještě před koncem roku. Členské
příspěvky za minulé roky byly často po několikeré urgenci (i telefonické) zaslány až
v lednu 2019. V tuto chvíli se jedná o 8 000 Kč a dalších 9 000 Kč by se mělo během
ledna 2019 vybrat.
4. Odměna předsedovi/kyni SpEK činí čistého 25 500 Kč za rok + srážková daň 3000 Kč.
5. Malinko jsme také počítali s příspěvky Kollegenhilfe Meilen za roky 2017 a 2018
(v minulých letech to bylo ročně 45 000 Kč). Ve věci cudně jednáme a moc děkujeme
Jiřímu Přečkovi, že nám v této věci pomáhá.
Bez dotace se dohromady jedná o 148 000 Kč. Pokud by toto vše nastalo, rozpočet by
byl vyrovnaný. Odměna předsedovi je důležitá a je potřeba ji do budoucna zachovat.
Výplaty pohřebného jsou nedílnou součástí sociální práce spolku a je třeba počítat
s tím, že budou.
Navrhujeme:
1. Aktivněji zvát nové členy do spolku a dbát na výběr členských příspěvků.
2. Udržet farářské kurzy ve vyrovnaném rozpočtu, nebo s minimálním schodkem tak,
jak se dařilo doposud.
3. Sborníky rozhodně udržet, ale v součinnosti s Tomášem Trusinou vymyslet, jak sbor-
níky udělat prodejnější. Snažit se pokud možno nezvyšovat počet stran a s tím i cenu.
4. Nadále pečlivě zvažovat žádosti o studijní a sociální podporu.
5. Z termínovaného účtu, kde je v současné době 300 000 Kč převést na účet FIO konto
alespoň 70 000 Kč pro případ nenadálých výloh.

Rozpočet na rok 2019. Očekáváme:
Příjem: 80 000 Kč (členské), 30 000 Kč (dotace kurzu SR), cca 75 000 Kč (kurzovné) =
185 000 Kč
Výdaj: cca 105 000 Kč (kurz), 25 500 Kč (odměna předseda SpEK), 12 000 Kč (cestovné
+ stravné výbor), srážková daň cca 10 000 Kč, odměna účetní 2000 Kč, KEP 1000 Kč,
odměna odcházejícím členům výboru 6 000 Kč = 161 500 Kč Do vyrovnaného rozpočtu
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zbývá 23 500 Kč. Je třeba však počítat s případnou výplatou pohřebného (à 10 000 Kč)
a sociálního (dle možností).
Pohřebné, sociální výpomoc a výpomoc na vzdělávání má na starosti Martina Kadle-
cová.

a) Pohřebné a sociální výpomoc
Celkem bylo na pohřebném vyplaceno 70 000 Kč.
V roce 2018 byly podány dvě žádosti o sociální výpomoc a na jejím základě bylo z pro-
středků spolku vyplaceno 13 000 Kč.
Z Fondu solidarity saského farářského spolku bylo začátkem roku 2018 vyplaceno
50 183 Kč jako částka vyhrazená na rok 2017; a koncem roku 2018 částka 75 600 Kč.
Výbor SpEK pravidelně jedná o tom, jak pomoci těm, o kterých tušíme, že se jim fi-
nančně nevede nejlépe. Vítáme další podněty.

b) Podpora vzdělávacích aktivit členů spolku
Byla podána jedna oprávněná žádost a bylo vyplaceno 3 200 Kč.
Připomínáme, že synod v roce 2017 usnesl změnu Pravidel celoživotního vzdělávání fa-
rářů a jáhnů (usnesení č. 25, https://www.evangnet.cz/cce/czr/pcv.html), která mimo
jiné umožňuje, za splnění daných podmínek, žádat o příspěvek na různá vzdělávání
také synodní radu.

c) Sbírka při zahajovacích bohoslužbách
Farářského kurzu v roce 2018 vynesla 12.642 Kč a byla věnována na obnovu kostela
Ochranovského sboru při ČCE v Praze-Malešicích.

d) Finanční zpráva (v přiložené tabulce)

5. Zpráva pro valnou hromadu o činnosti Nadačního fondu COMPATERNITAS v roce
2018
Účetnictví Nadačního fondu COMPATERNITAS zpracovává stále – a zcela gratis –
Ivana Dohnálková. Každému dárci (pokud se ho předem nevzdá) je zasláno potvr-
zení o daru pro daňové účely. Po zpracování roku 2018 bude účetnictví předloženo ke
schválení revizorovi Pavlu Hlaváčovi. Výroční zpráva o hospodaření bude jako kaž-
doročně uložena u příslušného soudu a k nahlédnutí bude každému na stránkách
justice.cz a www.compaternitas.evangnet.cz. Na zmíněných stránkách najdete i zá-
kladní informace o Fondu a výroční zprávy za minulá léta.
V dubnu 2018 byla vypsána sbírka pro Tomáše Zbořila. Do konce roku bylo vybráno
celkem 330 153 Kč. Tato částka postačuje na příspěvky na studium pro Tomáše na
celou dobu studia. Proto byla sbírka k 31. 12. 2018 ukončena.
Na kontě je stále deponována částka 213 tisíc pro rodinu Veselých. Je určena na
podporu dětí při studiu a na vydání spojená se získáním nového bydlení po opuštění
farního bytu. Dosud sestra Veselá s dcerou obývá se souhlasem staršovstva farní byt.

7



Na samostatném červeném kontě byla uložena z bývalého fondu KMOTROVSTVÍ
částka 155 tisíc korun + úrok cca 16 tisíc korun. Tato částka byla v měsíci březnu
2016 poskytnuta jako půjčka členu naší církve v osobních finančních potížích. Půjčka
je řádně splácena podle stanovených pravidel.
V lednu 2019 byla vyhlášena sbírka pro rodinu zesnulého faráře Aleše Mosteckého.
Výzva byla rozeslána všem dárcům, kteří kdy přispěli nadačnímu fondu, dále všem
členům SpEK a byla též zveřejněna na stránkách evangnetu.
Zprávu vypracovala Správní rada COMPATERNITAS v lednu 2019
Anna Lavická – předsedkyně, Jan Keller a Jan Plecháček

6. Zpráva z komise Tabita o rozdělení darů z Partnerhilfe (PH) v roce 2018
Komise na své schůzi 3. 10. 2018 mohla rozdělit částku ve výši 753 352,49 Kč, kterou
jsme obdrželi na účet SpEK od Evangelické Partnerhilfe.
Rozdělení částky:

Faráři v činné službě 111 670,49 Kč (příspěvek dostalo 27 fa-
rářů a farářek)

Vikáři 15 000,00 Kč (3 vikáři)
Faráři v důchodu a vdovy po farářích 51 000,00 Kč (11 důchodců a vdov)
Diakonie 590 682,00 Kč (133 zaměstnanců Diako-

nie ČCE)
Zprávu napsala dne 16. ledna 2019 Marta Zemánková, předsedkyně komise Tabita

PROGRAM VALNÉ HROMADY SPEK 30. 1. 2019

Zahájení, přivítání, píseň, modlitba
Představení programu + případné návrhy na změny programu
Volba zapisovatele, verifikátorů, skrutátorů
Zpráva o činnosti SpEK
Volba předsedy SpEK na 2019–2022
Volba – tří řádných členů výboru SpEK na 2019–2022
Pozdravy zahraničních hostů
Zpráva o uložení písemností SČED a SpEK v ÚA ČCE a hlasování o uzavření depozitní
smlouvy
Zpráva o projektu Compartenitas
Zpráva o hospodaření
Zpráva revizní – Ondřej Ruml, Marta Zemánková
Volba revizorů
Projednání návrhů
Různé, oznámení
Zakončení – modlitba, požehnání, píseň
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